
 
Stichting Dorpsraad 
Rockanje 
Secr.: Sudemare 12 
3235 ES Rockanje 
T: 0652506072 
E: 
info@dorpsraadrockanje.nl 

 

1 
 

 
Kort verslag bijeenkomst Dorpsraad Rockanje d.d. 07-02-2024 in de Stuifakkers te Rockanje 
 
Aanwezig: Ferry den Hoed (voorzitter), René van de Hoek (secretaris), Jan Hoogstad 
(penningmeester), Frits van Luxemburg (lid), Betsy Gouman (lid), Leen Klok (lid) Frank van 
Rongen (lid) en Nely van de Kolk (notulist).  
Afwezig met kennisgeving: Maarten-Jan de Koning (lid) 
 
1. Opening  
Maarten-Jan heeft zich afgemeld. Ferry opent de vergadering om 20.00 uur en brengt aan een ieder 
zijn complimenten over voor de geslaagde bewonersavond. 
 
2a. Vaststellen verslag van de bijeenkomst van 10 januari 2024 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
2b. Actiepuntenlijst 
De actiepuntenlijst wordt doorgenomen en hierbij wordt het volgende gemeld. 
Punt 115: De ‘Schouw rolstoelvriendelijk centrum’ wordt besproken bij agendapunt 6. 
Punt 144: Op 19 februari a.s. gaan Leen en René naar de bijeenkomst over de Wonen, 
Welzijn en Zorgvisie. 
Punt 148: Ferry en René hebben tijdens het algemene gesprek met het Waterschap 
Hollandse Delta uitleg gekregen over hoe zij (samen)werken en kennisgemaakt met ons 
contactpersoon bij het Waterschap.  
De heemraad was positief om met bewoners in contact te komen en heeft gevraagd of wij 
als Dorpsraad een enquête over veilige fietsroutes voor schoolkinderen kunnen houden. 
Punt 149: De verkeerssituatie Molendijk wordt besproken bij agendapunt 7. 
Punt 150: Frank zal nog een pasfoto aanleveren bij Nely. 
Punt 151: Onze e-mail over het beleid t.a.v. het inzamelen van kerstbomen heeft een mooi 
resultaat en een leuke discussie in de gemeenteraad opgeleverd. Er is een motie ingediend 
door de fracties van LEF!, Vrij Voorne, CDA, fractie den Brok en Groen Links PvdA .  
Ferry gaat hierover een bericht op FB plaatsen. 
 
3. Vaststellen verslag van de Bewonersbijeenkomst van 15 januari 2024 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
Betsy gaat het verslag met de presentatie mailen naar alle bekende e-mailadressen. 
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4. Lopende zaken ter informatie  
 
Inzamelen kerstbomen  
Zie punt 151 van de actiepuntenlijst. 
 
Stand van zaken raadsledenwerkgroep beleid dorps- en wijkraden 
René doet verslag van de laatste bijeenkomst van de werkgroep en deelt mee, dat er een 
conceptverordening is opgesteld. Heikele punt is de hoogte van de subsidie. Voorstel van 
de gemeente is maximaal € 3.000. Voorstel van dorpsraden Rockanje en Oostvoorne is een 
basissubsidie van € 1.500 en € 0,85 per inwoner. De gemeente beraadt zich momenteel.  
Voor specifieke projecten is het aanvragen van een aparte subsidie mogelijk en er mag  
€ 2.500 in reserve worden gehouden. 
 
Kennismaking dorps- en wijkraden met de gemeenteraad  
Op 10 april staat een kennismaking gepland tussen de dorps- en wijkraden van Voorne aan 
Zee en leden van de gemeenteraad. Over het programma wordt nog nagedacht.  
René heeft samen met Marco Heindijk van de Dorpsraad Oostvoorne eerst nog overleg met 
de griffie. Het is nog niet duidelijk of het de bedoeling is, dat alle bestuursleden hierbij 
aanwezig zullen zijn. Zodra hier duidelijkheid over is, laat René dit weten. 
 
Overleg dorps- en wijkraden Voorne aan Zee  
Het is de bedoeling om op 6 maart weer een ‘Overleg dorps- en wijkraden VaZ’ te houden. 
Gespreksonderwerpen zijn vooralsnog het voor bespreken van de bijeenkomst met de 
raadsleden op 10 april; de verordening dorps- en wijkraden en een discussie hoe de 
verschillende dorps- en wijkraden omgaan met participatie.  
Ferry en Nely gaan naar dit overleg. 
 
Bericht van Reemon Plooster  
Reemon Plooster is samen met wethouder Schop en de regisseur op de locatie 
Hoogvlietlaan/Alarsdusdreef geweest en de wethouder is het er zeker mee eens, dat er iets 
moet gebeuren, maar wat weet hij nog niet precies. In samenspraak met de regisseur is al 
wel besloten om de prullenbak en de houder voor poepzakjes te verplaatsen, zodat de 
kinderen wat beter zichtbaar worden.  
Dhr. Plooster houdt ons van het verdere verloop op de hoogte. 
 
Jaargesprek wethouder Schop  
Bij nader inzien bleek het niet de bedoeling om als complete dorpsraad op bezoek te gaan 
bij wethouder Schop voor het jaargesprek. Er is nu een afspraak gemaakt met Ferry, Jan en 
René op 21 maart a.s. Het onderwerp wordt in het volgende overleg besproken. 
 
Reactie van het college op een vraag van een raadslid over het evenemententerrein  
“De vraag over het evenemententerrein hangt samen met de eventuele verplaatsing van 
het voetbalcomplex en de wens om woningen te bouwen op dat terrein. Een afweging is 
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daarmee complex. We streven naar besluitvorming in het college voor de zomer. Het 
besluit zal gevolgen hebben, voor de grondexploitatie, omgevingsplan of 
woningbouwprogramma, dus voordat er daadwerkelijk iets met het terrein gebeurt leggen  
we op een later moment een voorstel aan de gemeenteraad voor. Het jaarlijkse evenement 
kan voorlopig gewoon doorgaan, en ook voor parkeren bij andere evenementen is het 
terrein beschikbaar.” 
 
Herinrichting Vleerdamsedijk/Boomweg  
Het waterschap heeft inmiddels gereageerd op diverse opmerkingen over de herinrichting 
van de wegen tussen Rockanje en Oostvoorne. Leen heeft een mail gestuurd naar de leden 
van de dorpsraad waarin hij ingaat op de reacties van het waterschap en licht het nu 
mondeling nader toe.  
 
5. Actiepunten n.a.v. Bewonersavond  
Hieronder de onderwerpen die tijdens de bewonersbijeenkomst zijn genoemd om aandacht 
aan te besteden:  
• Tweede – goedkope – supermarkt  
• Gemeentelijk beleid voor dorps- en wijkraden  
• Verkeersveiligheid/toename autoverkeer (toename van het autoverkeer als de Drenkeling    
    wordt gerealiseerd, Molendijk etc.) 
• Betrekken inwoners bij de transitie warmte  
• Betrekken inwoners bij het ontwikkelen van de Omgevingsvisie 
• Gesprekspartner Natuurmonumenten worden i.v.m. aanscherpen van regels voor   
   wandelaars in het duingebied tussen 1e en 2e slag   
• Realiseren van een ontmoetingsplek voor dorpsbewoners en verenigingen (dorpshuis) Per   
   e-mail zijn ook enkele onderwerpen ontvangen:  
• Verzanding van de kust  
• Fietspaden in de duinen  
• Gezelliger/speelser maken van het dorpsplein 
 • Behouden van de blauwe vlag  
• De verzanding.  
• Wel\geen afschaffing parkeerkosten strand  
• Woningbouw voor de toekomst  
• Kerstboomactie in ere herstellen en behoudt van andere tradities (lampionnenoptocht  
   e.d.) 
 • Verenigingen ondersteunen/padelbanen mede financieren 
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Aangaande het actiepunt gesprekspartner Natuurmonumenten lijkt het Frits beter om 
Natuurmonumenten te raadplegen i.p.v. dat we gesprekspartner worden.  
René zegt tijdens de bewonersavond is gevraagd om in gesprek te gaan met 
Natuurmonumenten over het beperken van de gebruiksmogelijkheden in het duingebied 
tussen de 1e en 2e slag. Hij zal de vragensteller nog een keer benaderen om duidelijk te 
krijgen wat nu precies het probleem is. 
 
Vervolgens wordt geconcludeerd dat meerdere van de voorgestelde actiepunten al de 
aandacht van de dorpsraad hebben.  
 
6. Stand van zaken onderzoek rolstoelvriendelijk Rockanje  
Afgesproken wordt om het rapport eerst met de regisseur van de gemeente te bespreken. 
Leen gaat een afspraak maken en verzoekt Ferry om aan te sluiten bij het gesprek. 
 
7. Stand van zaken verkeerssituatie Molendijk Rockanje 
Ferry heeft met de bewoonster van nummer 44 gesproken.  Zij woont er nu 5 jaar en 
ondervindt veel overlast, omdat er te hard gereden wordt en het onderhoud van de weg 
laat ook te wensen over. Hiervan worden nog foto’s gedeeld. Ferry heeft advies gegeven 
om toch zoveel mogelijk bewoners van de 16 huizen aan de “waterschapskant” in de app 
groep te betrekken en misschien helpt het om zo’n “verkeersmaatje Victor Veilig“ te 
plaatsen. De bewoonster vond het fijn om gehoord te worden.  
 
 8. Volgende Bewonersbijeenkomst  
Het DB stelt voor om in juni een tweede bewonersbijeenkomst te houden.  
Ferry licht zijn ideeën hierover toe: 
Hij heeft het idee om 2x per jaar een bewonersbijeenkomst te organiseren volgens een vast 
concept. Uitleg Dorpsraad wat we doen en wat we gaan doen, een spreker, zoals een boa 
of iets dergelijks en een spreker voor het onderwerp “Trots op Rockanje”  
 
Als verbeterpunt van de eerste bewonersbijeenkomst kwam naar voren dat er gebruik 
gemaakt moet worden van een microfoon.  
 
9. Overige onderwerpen / rondvraag  
Ferry stelt voor om een compliment aan de griffie te sturen voor het plaatsen van de 
gemeenteberichten en nieuws vanuit de gemeenteraad in het weekblad Westvoorne  

Ferry heeft het idee om voor een onderdeel van het masterplan Rockanje m.b.t. de 
herinrichting van het centrum, Raadhuislaan, boulevard naar strand contact op te nemen 
met het ingenieursbureau dat het masterplan heeft gemaakt. Het doel is om voortgang te 
krijgen in het project. Het ingenieursbureau kan een opzet maken van de kosten voor het 
ontwikkelen van een uitvoeringsplan. Deze opzet zal daarna worden besproken met de 
gemeente.  
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Ferry wil gehoor geven aan de vraag van het Waterschap om een enquête te houden voor 
kindvriendelijke fietsroutes. Besloten wordt om een inventarisatie te houden en geen 
enquête. Ferry, Frank en Jan gaan hiermee aan de slag. 
 
René, heeft kennis gemaakt met de nieuwe contactpersoon voor de dorps- en wijkraden. Zij 
heet Wendy Koelink en wil graag kennismaken met alle leden van de Dorpsraad.  
Zij zal voor de volgende vergadering worden uitgenodigd. 
 
10. Volgende vergadering /sluiting 
De voorzitter sluit om 22:00 de vergadering. 
De volgende vergadering is op donderdag 7 maart. 
 


